
           

 

 

 

Ekstraordinær generalforsamling i Bramming Rideklub 

                         Onsdag d. 31. august 2022 kl. 19.00                      

Dagsorden: 

 
1. Valg af dirigent og referent 

2. Fremlæggelse af foreløbigt regnskab pr. 31. juli 2022 

3. Valg til bestyrelsen 

4. Valg af suppleant til bestyrelsen 

5. Eventuelt 

 
                                 

Ad 3. og 4.) Bestyrelsen består pt. af: 

 

• Formand Christina Vedel-Birch Andersen (stopper) 

• Næstformand Britt Naldahl Lynnerup (stopper) 

• Kasserer Karina Quebec (stopper) 

• Sekretær Jane Rødgaard (stopper) 

• Menigt medlem Jane Dueholm (stopper) 

• 1. suppleant Anja Jensen (stopper) 

• 2. suppleant Rasmus Bjørndal Pedersen (stopper)  

 

 

Samtlige af bestyrelsens medlemmer ønsker at stoppe. Det skyldes dels personlige 

årsager hos de enkelte medlemmer i bestyrelsen og dels at der er mangel på 

frivillige hænder fra klubbens øvrige medlemmer. Samlet set betyder det, at der er 

for få kræfter til at drive en rideklub med de rammevilkår som Bramming Rideklub 

har. 

 

Alle der er medlemmer af Bramming Rideklub eller forældre/værge til et medlem kan 

stille op. Ansatte i Bramming Rideklub kan dog ikke stille op og det kan deres 

ægtefæller heller ikke.  

 

Adgang til generalforsamlingen har alle foreningens medlemmer, samt hvem 

bestyrelsen måtte indbyde. Stemmeret har alle medlemmer over 18 år, som ikke er i 

kontingentrestance. Der kan kun stemmes ved personligt fremmøde. Aktive 

medlemmer under 18 år kan stemme, idet stemmeretten overdrages til deres 

forældre/værge, såfremt denne/disse er mødt. En fremmødt person over 18 år kan 



kun have en stemme, uanset at personen kan være forældre til flere aktive 

medlemmer under 18 år. 

 

Vi håber, at rigtig mange medlemmer vil støtte op om klubben og møde op til den 

ekstraordinære generalforsamling. Bramming Rideklub spiller og har spillet en vigtig 

rolle for mange børn og unge i Bramming og omegn. Møder der ikke kandidater op til 

bestyrelsen, så vil den nuværende bestyrelse iværksætte nedlukning af klubben. 

 

 

Vel mødt, hilsen Bestyrelsen 


